
Zápis č. 10/10/2017 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
z 26. októbra 2017 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Peter Kubica, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Radka Doehring – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Boris Chmel – zastupoval: riaditeľ Sekcie spravodajstva, športu a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
Informoval, že k programu neprišli žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 112/2017: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Východiská rozpočtu RTVS na rok 2018 (spravodajca M. Kabát)  
6. Aktualizácia informácie o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov 

samosprávy obcí (spravodajca M. Kákoš) 
7. Informácia o vianočnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia D. Hushegyiová 

a I. Nagy) 
8. Sťažnosti a podnety 
9. Rôzne  

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. Uviedol, 
že k zápisu z ostatného rokovania neprišli žiadne pripomienky. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 113/2017 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
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Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, 

plnenie záväzných ukazovateľov 

87.  Nevyhodnocuje sa.  

88.  Nevyhodnocuje sa.  

89.  Nevyhodnocuje sa.  

90.  Nevyhodnocuje sa.  

91.  Nevyhodnocuje sa.  

92.  Nevyhodnocuje sa.  

93.  Nevyhodnocuje sa.  

94.  Nevyhodnocuje sa.  

95.  Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval o účasti na rokovaní VKM 26.9.2017. Uviedol, že dostal niekoľko otázok 
týkajúcich sa fungovania rady. Napríklad na udelenie odmeny GR RTVS, keď má RTVS dlh. 
Skonštatoval, že poslancom vysvetlil, že ide o starý dlh, ktorý RTVS tlačí pred sebou 
z minulosti. Rovnako sa pýtali na zmluvy predložené na poslednom rokovaní rady. Vysvetlil, 
že RTVS musí fungovať ďalej a manažment musel uzatvárať zmluvy. Je pravdou, že na 
poslednom rokovaní bolo na programe viac zmlúv, ale tak to býva každý rok. 
J. Rezník informoval, že diskusia vo VKM bola živá. Myslí si, že sa podarilo poslancom 
ozrejmiť všetky súvislosti. Ďalej informoval, že manažment pracuje na Koncepcii riadenia 
a rozvoja RTVS, na štandardných programových záležitostiach, voľbách do VÚC, príprave 
vianočného vysielania a absolvoval rokovania aj na Rade vlády SR pre kultúru.  
I. Gallo požiadal o odprezentovanie personálnych zmien.  
J. Rezník uviedol, že k 30.9. skončil A. Doležal a poverený vedením Sekcie techniky je V. 
Košutzký. Ďalej uviedol, že sa ráta so zriadením postu stáleho spravodajcu v Berlíne.  
J. Chudík by privítal, aby vysielanie so Štrasburgu zachytávalo celkovú problematiku a nielen 
volebnú rétoriku europoslancov.  
  
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 77,40 mil.€ - plnenie na 60,63 % 
a kapitálové výdavky sú vo výške 5,39 mil. € - plnenie na 61,49 % a celkový prebytok bol vo 
výške 31,88 mil. €. K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané. 
T. Búza uviedol, za televíznu časť, že sa plnia všetky zákonné náležitosti. Informoval, že sa 
začala jesenná vysielacia štruktúra. Pripravuje sa typová vysielacia štruktúra na budúci rok. 
V. Štofaník uviedol, že Rádio Slovensko pripravilo celodenné vysielanie zo Summitu 
k jednotnej kvalite potravín. Informoval o najbližšom sviatočnom vysielaní.  
B. Chmel uviedol, že spravodajsky boli pokryté všetky aktuálne udalosti doma a aj 
v zahraničí.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 114/2017 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
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Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiaden materiál.  
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
J. Rezník odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
P. Kubica uviedol, že na DK prebrali všetky obstarávania. Spýtal sa, či sa havária strechy 
podarí vyriešiť do zimy. 
J. Rezník odpovedal, že do zimy sa to nestihne, pretože treba pripraviť projekt. V zime sa 
bude fungovať v provizóriu a na jar a v lete sa bude realizovať oprava.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 115/2017: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
J. Rezník požiadal o prerokovanie jedného zámeru v neverejnom režime. 
I. Gallo dal hlasovať o neverejnom rokovaní. 
Členovia Rady RTVS odhlasovali neverejnú časť rokovania. 
J. Rezník na verejnom rokovaní odprezentoval všetky ostatné predlžené zámery. 
P. Kubica uviedol, že DK nemá žiadne výhrady k predloženým zámerom a odporúčajú rade 
materiál schváliť. 
I. Gallo predložil po neverejnej časti rokovania návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 116/2017: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
M. Kabát uviedol, že DK si vyžiadala niektoré zmluvy k bližšiemu preskúmaniu. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 117/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
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P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
J. Rezník odprezentoval materiál, ktorý vyplynul z diskusie na ostatných rokovaniach 
Základná stratégia výmeny a obnovy výpočtovej techniky v RTVS. Informoval, že štandardný 
cyklus obnovy by mal byť 4 roky.  
D. Hushegyiová sa spýtala, kedy sa plánujú obnoviť štúdiá Rádio Patria a Devín.  
J. Rezník odpovedal, že by to malo byť v priebehu rokov 2018 a 2019. 
Ľ. Guman sa spýtal, ako prebieha proces zapísania budovy SRo ako kultúrnej pamiatky.  
R. Doehring uviedla, že v decembri očakáva od príslušných úradov nejaké dokumenty.   
 
5. Východiská rozpočtu RTVS na rok 2018 (spravodajca M. Kabát) 
I. Gallo skonštatoval, že rada v zmysle §8 ods. 1 písm. h) z. č. 532/2010 prerokúva a 
schvaľuje návrh rozpočtu Rozhlasu a televízie Slovenska na príslušný rozpočtový rok, 
vrátane jeho záväzných ukazovateľov, účtovnú závierku, ako aj návrh na tvorbu a použitie 
rezervného fondu.  
Tento bod bol zaradený do programu z dôvodu, aby mala Rada RTVS dostatočný časový 
priestor zoznámiť sa a byť informovaná o možných alternatívach rozpočtu RTVS na rok 
2018, resp. s plánovaným vývojom rozpočtu RTVS v roku 2018. 
R. Doehring postupne odprezentovala členom rady všetky kapitoly pripravovaného rozpočtu 
RTVS na rok 2018. 
M. Kabát informoval, že DK sa zaoberala týmto materiálom a požiadali o spracovanie 
podrobnejšieho materiálu pre potreby DK. DK akcentuje potrebu nominálneho vyjadrenia 
manažmentu starých dlhov a potrebuje bližšie rozviesť a kvantifiovať akvizičné činnosti. 
Takisto požiadali upresniť, s čím súvisí zvýšenie počtu zamestnancov o 42. 
T. Búza uviedol, že v jesennej programovej štruktúre nie je vykrytý piatkový prime time a 
v programe sa RTVS dostáva na úroveň roku 2015. 
I. Nagy sa spýtala, kedy sa podpíšu dodatky na Zmluvu so štátom a aký je výhľad. 
J. Rezník uviedol, že RTVS momentálne Zmluvu so štátom negociuje a očakáva sa 
predstava MK SR a či tam bude zapracovaný sumár ponúk RTVS. Vyjednáva sa aj nová 
rámcová zmluva a aj dodatok na rok 2018. K navyšovaniu pracovníkov uviedol, že ide aj o 
Úsek nových médií, marketing, redaktori v SRo, Centrum národnostného vysielania a pod.  
Ľ. Guman sa spýtal, či tento rozpočet nemôže narušiť nejaký súdny spor. 
R. Doehring uviedla, že je to určite riziko a v súčasnosti RTVS nevie tvoriť rezervu na 
prípadné súdne spory.  
I. Nagy sa spýtala, ako sa bude pracovať na treťom programe STV. 
J. Rezník uviedol, že zámer je spustiť Trojku k MS v hokeji, ktoré budú na Slovensku. Pokiaľ 
sa to nepodarí, tak potom tak ako má uvedené v projekte v lete 2020. 
M. Kákoš sa spýtal, čo s budovou v Mlynskej doline. 
J. Rezník uviedol, že týmto sa momentálne v RTVS nikto nezaoberá. Prioritne sa rieši stav 
areálu, ktorý sa momentálne využíva.  
J. Chudík sa spýtal, či by sa dalo vytvoriť rezervu na zvýšenie platov tzv. 
starozamestnancov.  
R. Doehring informovala, že valorizácia bude 25€ na zamestnanca.  
I. Gallo uviedol, že na rovnakej rade ako rozpočet by mala byť predložená aj nová 
organizačná štruktúra, aby to bolo kompatibilné.  
J. Rezník súhlasil.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 118/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Východiská rozpočtu RTVS na rok 2018. 
  

Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  



Strana 5 z 6 
 

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Aktualizácia informácie o vysielaní RTVS v súvislosti s voľbami do orgánov 

samosprávnych krajov (spravodajca M. Kákoš) 
B. Chmel odprezentoval predloženú aktualizáciu. Skonštatoval, že zatiaľ bolo odvyseilaných 
7 krajov a priemerná sledovanosť je 60 tis. divákov. Doteraz bolo aj v STV aj v SRo 
venovaných týmto voľbám 30 hodín vysielania. 
M. Kákoš uviedol, že bola vytvorená monitorovacia skupina z členov rady a tvoria ju: I. Nagy, 
D. Hushegyiová, Ľ. Guman, J. Chudík a on. Na budúce rokovanie pripravia hodnotiaci 
materiál k týmto voľbám. 
I. Gallo upozornil, aby sa vysielanie nesústredilo len na predsedom samosprávnych krajov, 
ale aj na zastupiteľstvá.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 119/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Aktualizáciu informácie o vysielaní RTVS 
v súvislosti s voľbami do orgánov samosprávnych krajov. 
 

Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Informácia o vianočnej programovej štruktúre RTVS (spravodajcovia D. 

Hushegyiová a I. Nagy) 
I. Gallo uviedol, že na žiadosť manažmentu by sa mala televízna časť prerokovať 
v neverejnom režime. 
Členovia Rady RTVS odsúhlasili neverejnú časť rokovania.  
V neverejnej časti T. Búza odprezentoval televíznu časť vysielania. 
V. Štofaník odprezentoval rozhlasovú časť vysielania. Informoval, že sa budú na Rádiu 
Slovensko vysielať zostrihy adventných koncertov. Podarilo sa získať práva na Baudolína. 
Informoval o ďalších ťažiskových projektoch vysielania.  
I. Nagy ako spravodajkyňa uviedla, že sa jej materiál zdá byť trochu neprehľadný. Myslí si, 
že repríza Baudolína je dobrý nápad, rovnako ako Radošinské naivné divadlo. Považuje za 
pozitívum, že je dosť premiérových rozprávok. Ocenila reláciu Slováci vo svete.  
Ľ. Guman vyzdvihol sviatočné rozhovory, ktoré nie sú postavené na okukaných ľuďoch.  
J. Chudík má dobrý pocit z toho, ako je pripravené vianočné vysielanie.  
I. Gallo požiadal, aby na ďalšj rade bol predložený aj program Patrie a RSI. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 120/2017: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o vianočnej programovej štruktúre 
RTVS. 

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

P. Kubica, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Sťažnosti a podnety 
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I. Gallo informoval o sťažnostiach, ktoré boli doručené na sekretariát rady a po diskusii 
k jednotlivým podnetom sa dohodol spôsob, akým bude rada odpovedať.  
 
9. Rôzne  
I. Gallo informoval, že najbližšie rokovanie bude 27.11. Poďakoval prítomným za účasť 
a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
 
V Bratislave 3.11.2017. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

